

Title (en)
Hand tool.

Title (de)
Handgerät.

Title (fr)
Outil à main.

Publication
EP 0344826 A2 19891206 (DE)

Application
EP 89200565 A 19890307

Priority
SE 8801737 A 19880509

Abstract (en)

A hand tool having an elongate, handle-shaped tool body (10) has at one end an active part with two jaw carriers (13A, 13B) provided for receiving stamping elements (15A, 15B), of which the one (13A) is arranged rigidly and the other (13B) slidably and is connected by means of a rigid drive rod (16) to an actuating lever (12) coupled at the other end (11B) of the tool body (11) by means of a coupling pin (11C). The tool is particularly suitable for crimping cable lugs and the like to electrical conductors. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Handgerät mit einem länglichen, handgriffsformigen Gerätekörper 10) hat an einem Ende einen wirksamen Teil mit zwei zur Aufnahme von Stempelorganen (15A 15B) vorgesehenen Backenträgern (13A, 13B) von denen der eine (13A) starr und der andere (13B) gleitbar angeordnet und mittels eines starren Antriebsstabes (16) mit einem am anderen Ende (11B) des Gerätekörpers (11) mittels eines Anlenkzapfens (11C) angelenkten Betätigungshebel (12) verbunden ist. Das Gerät eignet sich insbesondere zum Crimpen von Kabelschuhen u. dgl. an elektrische Leiter.

IPC 1-7
B25B 7/12; H01R 43/042

IPC 8 full level
B25B 7/12 (2006.01); B25B 27/14 (2006.01); H01R 43/042 (2006.01)

CPC (source: EP)
B25B 7/12 (2013.01); B25B 27/146 (2013.01); H01R 43/042 (2013.01)

Cited by
DE29517518U1; EP0838309A1; DE9417667U1; EP0429741A1; DE4427553A1; DE4427553C2; EP0368824A3; US5042286A

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0344826 A2 19891206; EP 0344826 A3 19900926; SE 8801737 D0 19880509

DOCDB simple family (application)
EP 89200565 A 19890307; SE 8801737 A 19880509